

●**性侵害及性騷擾處理 Sexual Assault or Sexual Harassment on Campus**

如果發生性騷擾事件，學生可向信任的師長尋求協助，例如系上老師、教官及諮輔組。辦公室地點位於行政大樓 A110 室，校內分機 3056，承辦人為蔡孟倫先生。

If the sexual harassment incident occurred, students may seek help from the teachers trusted, like professors of the department, military officers and the counselors of the Counseling Section.

The gender equity cases are charged and handled by Mr. Tsai, and the Gender Equity Education Committee is located at A110, extension 3056.

<http://gender.tku.edu.tw/about.asp>

[性侵害法規](#)

●**智慧財產權 Intellectual Property**

1. 請勿下載不當軟體，網路中心可以追查你的 IP，當心觸犯法律。

Do NOT download improper software. Ex.Edonkey, emule, Foxy, Bit Torrent...etc.The network center can trace your IP address if you download something huge like DVD or video.

2. 複印書籍是違法的。

It is illegal to make a copy of the text book.

●**學生申訴管道 Appeal**

1. 學生申訴評議委員會組織及申訴辦法，秘書處法規彙編：

Regulations on the Organization and Appeal Process for the Student Appeal Review Committee

<http://www.ac.tku.edu.tw/web/url.php?class=202>

2. 學生申訴申請表，學務處生輔組學生申訴：

Student Appeal Form

<http://spirit.tku.edu.tw:8080/tku/main.jsp?sectionId=2>

3. 法律諮詢服務申請表格，學務處生輔組法律諮詢：

Law Consultation Service Application Form

<http://spirit.tku.edu.tw:8080/tku/main.jsp?sectionId=2>